



PROTOKOLL

Styrelsemöte Friluftsförbundet Mälaren 2020-06-02

Närvarande: Johan E, Louise S, Maria J, Göran L, Therese R. Gäster: Gösta N, Mats E

1. Mötet öppnades
2. Dagordningen godkändes
3. Val av justerare
Till justerare valdes Göran och Therese
4. Föregående protokoll
Protokoll från styrelsemöten 2020-04-15 och 2020-05-07 lades till handlingarna.
5. Rapporter
 - a. Ny broschyr – Gösta levererade och presenterade den nya broschyren för marknadsföring. Gamla, kvarvarande broschyrer ska makuleras. Ett lager med nya broschyrer finns i förrådet vid Tranholmen. Ett stort tack riktades till Gösta, Karin och Mats som tagit fram den fantastiskt fina broschyren.
 - b. MTB - Verksamheten har inte kommit igång. En uppstartsträff har genomförts. Utbildning blir i september.
 - c. Inbrott vid Tranholmen – gamla förrådet har varit utsatt för ett inbrott. Förrådet är lagat igen. Göran diskuterar med Egon hur säkerheten kan förbättras ytterligare. Alternativt kan materialgruppen inom kajak förstärka läsnings säkerhet.
 - d. Belostraktor – Gösta berättade att en ny, begagnad Belos i bra skick införskaffats för att användas på vintern vid Tranholmen. Fördelen med att skaffa en Belos igen är att föreningen redan har tillbehör som passar denna maskin. Gösta har en pågående dialog med kommunen om att de ska köpa maskinen av Friluftsförbundet Mälaren. Gösta berättade också att det nu ser bra ut maskinmässigt inför kommande vinter, även att skridskobanegruppen förstärkts och förnygrats med hjälp av Mats och Per.
 - e. Kommunens byggplaner i närheten av Tranholmen – båtklubben har informerat att de kommer arbeta för ett så bra utbyte med kommunen som möjligt. I händelse av



utbyggnad kan det vara en fördel för verksamheterna vid Tranholmen om det skulle kunna ge tillgång till vatten, avlopp, bättre el osv. Det är bra även för Friluftslivet.

Kommunens beslut och närmare information om planerna behöver inhämtas från kommunen via info@ekero.se. Louise kollar vad som finns och begär ut relevanta underlag. Ev kan även ytterligare information inhämtas via Linda S, som kontaktade FF i frågan. Göran tar en kontakt med henne.

Antagligen kommer även Gösta, Göran och Mats kontakta kommunen till hösten med avseende på verksamheten vid Tranholmen.

- f. Gregors kajaker – frågan har diskuterats vid tidigare styrelsemöte. Frågan är nu utagerad, då Gregors får vara kvar vid Stensund tills vidare. Att sätta upp ytterligare containrar vid Tranholmen kräver bygglov, och är alltså inte aktuellt längre.
- g. Inventering av förrådet – är uppskjutet pga Covid – 19. Avvaktar augusti/september och bestämmer då när och hur en inventering ska gå till. Maria håller i frågan.
- h. Friskvårdsbidrag – frågan bordlades.
- i. Kommunens Idrottspolitiska program – Louise redogjorde för programmet, som delats per mejl inkl. förslag till ändringar samt meddelade att det nu är inskickat till kommunen.
- j. Lovö naturreservat – det har kommit frågor om ett förslag till separering av vandrings- och cykelleder på Lovön. Göran meddelade att han svarat att vi instämmer med förslaget. Dock lyftes vikten av att vi i styrelsen har en tydlig process för hur olika typer av remisser besvaras, för att undvika misstag och missförstånd.
- k. Kajak och Covid – 19 – verksamheten är igång med turer och aktiviteter. Stort intresse finns att bli ledare, 5-6 nya ledare är intresserade. Nu är antalet ledare i sektionen 30. Säkerhetsavstånd används.
- l. Vandring och Covid – 19: Vandring har påverkats i hög utsträckning av befintliga restriktioner. 70 + kan dock vandra i mindre grupper om man inte åker kommunalt och inte delar bil.

FRILUFTSFRÄMJANDET

Mälarearna

www.friluftsframjandet.se



- m. Styrelsemöte – fg möte var digitalt, detta möte hålls utomhus pga Covid-19, på toppen av Ekebyhovsbacken.
- n. Barngrupper – träffas som vanligt, men avslutningarna är mindre med färre personer. En del grupper har ökat antalet träffar pga rådande läge, något som uppskattats.
- o. Ekerö- och Munsöleden – Göran har skickat uppdaterade kartor till kommunen över hur leden går. Den del av leden som FF ansvarar för behöver märkas upp bättre. Det avser sträckan från naturreservatet till Busviken. Göran, Egon och vandringsgänget ska göra detta.
- p. Medlemsombud – Maria är medlemsombud och vet vad som ska göras. Just nu är det väldigt många nya medlemmar. Den nya broschyren ska läggas in på hemsidan, så att man vid kontakt med nya medlemmar kan länka till den.
- q. Mejlen info@malaroarna.se – mejlen används mest av Gösta. Skidskolan har använt den någon gång. Någon i styrelsen bör också ha inloggning. Göran, som ordförande, får det av Gösta. Även Maria får det i egenskap av medlemsombud.

6. Ekonomi

- a. Johan informerade om den ekonomiska ställningen. Även positivt att pengarna från bedrägeriförsöket har lyckats återvinnas och nu är återbetalda till föreningen.
- b. Johan informerade att fonderna enligt tidigare beslut är sålda. Nya placeringar avvaktas till efter sommaren. Vi beslutade att ligga kontant med dessa medel tills vidare med tanke på den osäkerhet som råder på de finansiella marknaderna.
- c. Resan till Ramundberget och dubbel-Orsa har bidragit positivt till årets resultat.
- d. Låsta medel – frågan bordlades.
- e. Orsa-Grönklitt, inkl. avbokningsskydd är bokad inför 2021.
- f. Juridisk översyn av hemsidan – avseende anmälan, avbokningsvillkor mm behöver genomföras.
- g. Deklaration ska lämnas in senast 1 juli. Johan ombesörjer detta.

FRILUFTSFRÄMJANDET

Mälaröarna

www.friluftsframjandet.se



- h. ICA-kontot – ICA är villiga att byta kundnummer åt oss om vi så önskar. Det nya kundnumret ska hållas i en begränsad krets för att Johan ska kunna ha bättre kontroll. Johan ser till att bytet äger rum.
 - i. Kassör – Johan meddelar att han tills vidare fortsätter som kassör och hanterar redovisningen.
7. Övrigt
- a. Alpina sektionen tar fram ett förslag kring materialbidrag efter sommaren. Frågan har diskuterats vid tidigare styrelsemöten.
 - b. Dagläger för 7-8 åringar under v 26. Johan och Maria Söker bidrag om 3000 kr för detta dagläger för 10-12 barn som de arrangerar. Avgiften per barn ligger på 500-800 kronor, ledarbarn utan avgift. Ca 1/3 av barnen är ledarbarn. Bidraget behövs för att kunna hyra in en klätterledare under en dag. I övrigt kommer barnen att paddla, cykla, laga mat osv. Mötet beslutade bevilja detta bidrag. Bra initiativ i Corona-tider.
 - c. Information - Mälaröarna tillsammans med Knivsta lokalavdelning håller i en paddling för ministrarna Isabella Lövin och Per Bolund under veckan. Riks kommer att närvara.
8. Styrelsemöten under hösten är planerade till: 18/8, 15/9, 6/10, 5/11 och 8/12.
9. Övriga punkter på agendan bordlades

Vid protokollet

Therese Rosén

Justeras

Göran Lindwall

FRILUFTSFRÄMJANDET

Mälaröarna

www.friluftsframjandet.se